

مكتب الرئيس التنفيذي Chief Executive Office



# تعميم رقم (3) لسنة 2023

التاريخ: 12 فبراير 2023م

## إلى جميع ممارسي المهن الصحية المعاونة والمؤسسات الصحية

# الموضوع: تنظيم تراخيص مزاولة مهنة التقنى أشعة المعادد

نحيطكم علماً بأنه بناءً على قانون رقم (1) لسنة 2019 بتعديل المادة (14) من المرسوم بقانون رقم (21) لسنة 2015 بشأن المؤسسات الصحية الخاصة. والتي تنص المادة (14) بند (أ) فقرة ثانية منه على: "وتكون الأولوية في توظيف العاملين في المؤسسات الصحية الخاصة للأطباء والفنيين والممرضين البحرينيين الحاصلين على المؤهلات والخبرة اللازمة، ويستثنى من ذلك الوظائف التي تتطلب خبرة تخصصية نادرة وغير متوفرة ".

فإن الهيئة سوف تمنح تراخيص مزاولة مهنة "تقني أشعة" للبحرينيين فقط، كما يمكنكم الحصول على قائمة تقنيي الأشعة المرخصين من قبل الهيئة والباحثين عن عمل، من خلال موقع وزارة العمل.

هذا ما لزم توضيحه، ولكم جزيل الشكر والتقدير على تعاونكم الدائم في الارتقاء بالخدمات الصحية بالمملكة.

#### **Circular No. (3) 2023**

Date: 12 February 2023

# To all Allied Health Professionals and Healthcare facilities

## Sub: Regulating Licenses for "Radiology Technologist"

Be informed that according to Law No. (1) of 2019 amending Article (14) of Decree-Law No. (21) of 2015 regarding private health institutions. Article (14) Clause (a) second paragraph of it states: "Priority in hiring workers in private health facilities shall be given to Bahraini doctors, technicians and nurses who qualifications have the necessary experience, with the exception of jobs that require specialized expertise that is rare and not available."

NHRA will grant licenses to practice the profession of "Radiology Technologist" to Bahrainis only, and you can obtain a list of radiology technologists licensed by NHRA and job seekers, through Ministry of Labor site.

Your Cooperation is highly appreciated in improving health services in the Kingdom.

